



WHY CHOOSE A GIRLS' ONLY SCHOOL?

St Mary's College will give your daughter the courage and experiences to face the challenges when she leaves with **equality and confidence**. It will give her an education which will allow her **leadership and other strengths to blossom at University and beyond**.

BENEFITS OF A GIRLS' ONLY SCHOOL

1. She will have fewer distractions.

The social expectations and stereotypes can be broken down. Fewer distractions means a student can focus on being herself, exploring new worlds, lines of thinking and so much more. She can think outside the box.

2. She will benefit from teachers who are trained to teach girls.

Teachers in a girls' school understand how girls learn and are positive role models. They provide the kind of nurturing and encouragement a girl needs.

3. She will benefit from a focussed educational and community environment.

When a school does not have to accommodate both sexes, it simplifies the running and organization of the school. The only focus is girls and their needs and activities. No more mixed messages and fitting in with boys.

4. Her career aspirations will not be limited or discouraged.

THE BENEFITS OF A CATHOLIC SCHOOL:

In choosing a Catholic school, you are providing your child with the spiritual and developmental skills they will need to build a **bright academic future**. They become **student leaders**, in a safe and respectful environment to reach **academic excellence** while they prepare for higher education.

WHY CHOOSE A CATHOLIC SCHOOL?

1. Catholic schools promote self-discipline with moral values and a social justice to serve others and help develop leadership;

- They believe that all students can succeed; students become more confident;
- They provide a challenging curriculum that is balanced with arts and music;
- There is a proven record of academic excellence with high graduation rates;
- They feature caring and effective teachers in a safe and disciplined environment where they focus on the entire child



为什么选择一所女校？

研究表明女生和男生有不同的学习思维。所以为什么不为您的女儿选择一所女校从而代替男女混校？

“当女孩进入一所女校，他们将不再是课堂的观众，反而成为了这节课的主角。”

——ROBIN ROBERTSON

在您女儿面临挑战时，圣玛丽女子学校 (St Mary's College) 会在一个平等且充满自信心的环境下给予您女儿足够的勇气与阅历。您的女儿将会是成功的一代。我们学校的教育将会激发您女儿的领导力和特长，从而使她在大学甚至将来的道路上获得成功。

1. 她不会有过多的压力

社会对女孩子的期望或刻板印象可以被打破！减压可以使一个女孩做自己；找寻自我；走出自己的舒适圈；拥有更加清晰的思路等等好处。没有人会束缚她的想象力！

2. 她会获得受过专业训练的女校老师的帮助

女校的老师之所以被录用时因为他们相信这种教育理念，甚至他们能理解女生的思维方式。他们能做到因材施教，注重培养她们的兴趣，确立她们将来的目标。他们将会是您女儿的榜样！

3. 她将会在一个注重教育与团结友爱的环境下茁壮成长

当学校不再同时拥有男生和女生时，学校的运营与管理也不再变得复杂。学校的着重点就自然的落在了女生身上，学校变得更加关注女生的各方面需求。就比如，学校不用去担心混乱的男女关系。

4. 她的职业理想再也不会被限制，不会因为社会对于女性的不公平而感到沮丧

选择教会学校的好处：

选择一所教会学校就等于您为女儿将来的学术道路提供了精神支柱。我们学校的学生都是非常好的榜样，当她们为将来的学习目标做准备时，她们将会在一个安全并且充满学习氛围的环境中取得学术上的成功。

选择教会学校的原因：

- 相信所有学生都会取得成功
- 美术与音乐课可以帮助学生在较难的课程中获得舒缓
- 拥有较高毕业率的学术卓越纪录 (academic excellence)
- 用正确的道德价值观去促进学生自律，学会帮助他人
- 老师会提供一个充满关爱与纪律严谨的课堂
- 教导学生学会同情与尊敬那些需要帮助的人